



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Vous écrivez une lettre a un ami français expliquant le système politique en Inde.

Delhi, Le 21 janvier 2022

Cher Denis

Merci pour ta lettre dans laquelle tu m'as expliqué le système politique de France. Je vais te décrire le système politique en Inde.

Comme en France, le parlement se compose de deux maisons : le Lok Sabha et le Rajya Sabha. Le peuple élit les membres du Lok Sabha. Le chef du parti politique qui gagne une majorité des voix devient le Premier ministre et lui à son tour choisit les autres ministres. En Inde, c'est le Premier ministre qui est le chef du gouvernement. Les élections présidentielles sont différentes en Inde. Le président est élu par les membres du parlement et de l'assemblée législative des états.

Ton ami,

Anirudh

You write a letter to a French friend explaining the political system in India.

Delhi, January 21, 2022

Dear Denis

Thank you for your letter in which you explained to me the political system of France. I will describe to you the political system in India.

Like in France, Indian parliament is made up of two houses: the Lok Sabha and the Rajya Sabha. The people elect the members of the Lok Sabha. The leader of the political party that wins a majority of votes becomes the Prime Minister and he in turn chooses the other ministers. In India, the Prime Minister is the head of government. Presidential elections are different in India. The president is elected by members of parliament and state legislatures.

Your friend,

Anirudh